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Dziś wieczoram reprezentacja Bośni zmierzy się w eliminacjach Euro z

reprezentacją Włoch. Azzurri mają już pewny awans na imprezę, z kolei dla

Bośniaków będzie to prawdopodobnie pojedynek o nic, gdyż muszą liczyć

na potknięcie Finów z Liechtensteinem. Oto co w wywiadzie dla Rai Sport

mówił przed meczem Edin Dzeko.

- Z Włochami jest zawsze wielka motywacja. Nie jest to dla nas ważny mecz, jeśli

chodzi o tabelę, ale o dobre przygotowanie do Ligi Narodów. 

W pierwszym meczu, w Turynie, zaliczyłeś świetny występ, masz nadzieję

go powtórzyć?

- Mamy nadzieję zaliczyć dobry występ. W Turynie zagraliśmy dobry mecz, ale gdy

przegrywasz nie liczy się nic, gdyż mamy mało punktów i nie udało nam się udać na

Euro. Mamy zespół na Euro i mamy nadzieję się tam znaleźć poprzez Ligę Narodów.

Jesteś kapitanem i symbolem Bośni.

- Jestem najstarszy, będę musiał zakończyć karierę. Jestem kapitanem i chcę być

przykładem dla młodszych i przekazać im pragnienie gry. Będę grał przez dwa czy

trzy lata w drużynie narodowej, potem inni będą marzyć. Gra w reprezentacji jest

dla mnie od zawsze czymś szczególnym. 

Na ławce Włoch jest Mancini, który trenował ciebie w City. To prawda, że

prosiłeś go o częstszą grę?

- Tak, pewnie. Dobrze się znamy i mamy dobre relacje, chciał mnie w City i jestem

mu bardzo wdzięczny. Jak każdy gracz chciałem grać zawsze. City było zawsze

mocnym zespołem, nie mogłem grać zawsze, są dobre relacje, ale mam nadzieję go

pokonać. 

Pozycja Zaniolo?

- U nas gra w przodzie i dobrze się spisuje, ale może też grać na pozycji mezzali.

Nawet nie mogę powiedzieć jaka jest jego najlepsza pozycja, strzela dużo goli i w

przodzie może robić krzywdę. 

Jak się czuje Florenzi?

- Dobrze, jest naszym kapitanem. Jest mocnym graczem, ale wszyscy musimy

szanować decyzje trenera. Podniesie się i wróci do gry.

Tak zmotywowany Dzeko to również zasługa Fonseci?

- Mam przed sobą kilka lat na wysokim poziomie i chcę dać z siebie wszystko. Z

pewnością trener mi pomógł, gdyż jest mocnym trenerem i świetną osobą.
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Rozmawiał ze mną od początku. Moim celem jest zdobywanie goli i muszę strzelać

zawsze, jestem profesjonalistą.
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